



Pick!
BOFFI'S ICELAND
BATHTUB



MIX AND MATCH DIFFERENT BATHROOM ACCESSORIES
TO HARMONIOUSLY PERSONALISE YOUR SPACE

09. ROCA

The brand new *Inspira* collection offers three distinct shapes – round, soft and square. The ceramic fittings pair beautifully with the white, oak and mirrored furniture finishes to create an airy, contemporary space.

全新的*Inspira*系列備有渾圓、圓角和方形3種形狀。配上白色、橡木或鏡飾浴室傢具，即能打造出輕盈現代的水療空間。

10. BOFFI

With a smooth, rounded shape and elegant contemporary design, the *Iceland* moulded freestanding bathtub is practically custom-made for soaking off the stresses of the day. Its streamlined look makes it a sculptural centrepiece in your bathroom.

平滑渾圓的外形配上優雅現代的設計，*Iceland*獨立式浴缸特別為浸浴訂製，讓你洗盡壓力。

11. CATALANO

While Nova's *Star* collection is characterised by its slim and stylish pyramidal shapes, *Sfera*'s gently rounded edges give it its distinctive appearance. Available from *Pacific Lifestyle*

來自Nova的*Star*系列以纖細和時尚的金字塔形狀為主，滿有獨特個性，*Sfera*則採用圓角設計，外形獨特矚目。於*Pacific Lifestyle*有售

12. LAUFEN

Swiss bathroom specialist Laufen created the *Ino* collection with French designer Toan Nguyen. *Ino*'s clean, simple lines skilfully reinterpret the archetypal washbasin design. Available soon from *Roca Sanitaryware*

瑞士浴室專家Laufen跟法國設計師Toan Nguyen攜手合作，打造出簡約奪目的*Ino*系列。簡潔線條巧妙地重現臉盆設計，同時滿足你的日常所需。將於*Roca Sanitaryware*有售